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Jarní orienťácká sezona vyvrcholila posledním červnovým víkendem v Hojné Vodě v
Novohradských horách, kde se uskutečnilo Mistrovství a Veteraniáda ČR na krátké trati. Závod
pořádal oddíl Praga Praha. Náš oddíl vyrazil v početné sestavě 15 členů.

      

První den se běžela kvalifikace, která prověřila všechny závodníky jak po stránce fyzické, tak
morální. Odehrávala se na svazích kopce Vysoká za tropického vedra. Velmi těžká podložka
znemožňovala rychlejší běh, trať byla orientačně náročná. To naštěstí nahrálo mně, kontroly
jsem našla (až na tu první zákeřnou) bez většího zaváhaní a soupeřky mi díky kamenité
podložce příliš neutekly, probojovala jsem se tedy do nedělního A finále. Z oddílu se do A finále
dostal ještě Petr Bílý v kategorii H45.

  

Přespávali jsem v nedaleké Horní Stropnici a povečeřeli v hospodě, kde se zrovna slavila
svatba. Bohužel jsme svatební koláčky nevyžebrali... Po celém území republiky se v tu dobu
proháněly silné bouřky, nás zastihl pouze větrný uragán. Ten zapříčinil, že na shromaždišti
nezůstal stát ani jeden oddílový stan a zpřelámal mnoho stanových tyčí. Naštěstí nám druhý
den azyl poskytl stan oddílu STB.

  

Počasí v neděli se změnilo, nepršelo a teploty se pohybovaly kolem běžeckého ideálu. Do lesa
nejprve odstartovaly nemedailová finále, já se tak do lesa vypravila až kolem času 180. Běželo
se tentokrát na kopci Kraví hora na opačné straně shromaždiště, který sliboval lepší
průběžnost, ale o nic méně náročné tratě. Začátek trati mě zavedl do skal, poté do kamenitých
svahů. Trať jsem proběhla bez chyb, ztrácela jsem jen po fyzické stránce. Přesto jsem byla
velmi příjemně překvapená, když jsem doběhla na 4. místě! Možná bych však ztratila raději
celou minutu než pouhých 20 vteřin na bronz... Ani Petr na medaili ve svém finále nedosáhl.
Dařilo se však jiným členům oddílu, kteří své rozběhy vyhráli (Ifča, Rozka), nebo alespoň útočili
na „medailové“ pozice, čímž potvrdili, že by si určitě zasloužili místo v A finále.

  

Doufám, že se všem oddílovým spoluběžcům mistrovství líbilo tak jako mně a že příští rok
společně vyrazíme na Vysočinu, třeba ještě v hojnějším počtu.
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